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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 14. oktober 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 25 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 25:

”Ministeren bedes redegøre for, hvornår stoffet Meripro 711 er blevet introduceret 
af fødevareindustrien?”

Svar:

Ifølge oplysninger fra producenten har Meripro 711 været på markedet i ca. 20 år.
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